

真无线双耳耳机 操作指南

1.开机配对和连接：
a,单独使用一只耳机：长按耳机多功能键约5秒，（请先手不要松开,等待红/蓝灯交替闪烁时手才松开），进入配对状态，同时打开手机蓝牙功能，并搜索配对点击连接。
b,使用两只耳机:分别长按两只耳机的多功能键约5秒，(请先手不要松开,等待红/蓝灯交替闪烁时手才松开)，进入配对状态，其中任意选择一只耳机快速双击多功能键，选定为主耳机。等待两秒,两只耳机会自动进行连接，连接成功后，副耳机会停止红蓝灯交替闪烁，此时，打开手机蓝牙功能，并搜索配对点击连接。
c,耳机开机：耳机之前有连接过手机，分别长按两只耳机的多功能键约3秒等待蓝灯闪烁时手松开，两只耳机会自动配对，自动连接手机，主

机不变。
2,音乐播放：打开手机音乐播放器进行音乐播放，由手机操作播放器，暂停播放、音量大小，上下曲，耳机可操作播放暂停当手机来电时，音乐会自动停止。
3,拨打电话：当所连接手机有电话打进时，耳机会播报来电号码，此时轻按主机多功能键，电话接通,当同时使用两只耳机时，只有主耳机有声音。通话完毕，再轻按主按键，电话挂断。
4,拒绝接听：当所连接手机有电话打进时，主耳机会播报来电号码，此时轻按主机多功能键约3秒，自动挂断。
5,上一曲：双击主按键，为上一曲。
6,语音提示：耳机具有语音提示功能（开机、关机、连接成功）都会有语音播报，当手机有

电话打进时，耳机会自动播报来电号码。
7,充电：a. 给充电盒充电：使用micro USB充电线，插入充电盒的micro USB接口。充电过程中红灯亮起，电量充满后，充电盒指示灯会熄灭。
b.给耳机充电：将耳机放入充电盒内，耳机指示灯红灯亮。当耳机电量充满后，耳机指示灯亮蓝灯，当两只耳机电量都充满后，指示灯熄灭。
8,设备配置：蓝牙耳机一对、充电仓一台、一本说明书、micro USB充电线一条，耳帽。
9,温馨提示：耳机支持左右耳佩戴。

True wireless stereo headset Manual

1. Pairing and connection:
A. Use a single headset: long press the headset multi-function keys for about 5 seconds, (Please do not let go of the first hand, waiting for red / blue light alternately flash when the hand was loose open), into the paired state, while opening the phone Bluetooth, and search for paired click connections.
B. Use two headphones: long press the two headphones multi-function keys about 5 seconds (please do not let go of the first hand, waiting for red / blue light alternately flashing when the hands are released), into the matching state, which choose any a headset quickly double-click the multi-function keys, selected as the main headphones to be two seconds, two headphones will automatically connect, the connection is successful, Vice headphones will stop red and blue lights alternately flash, this time, open the hand machine Bluetooth function, and search paired click connection.
C. Headset boot: headphones connected to the phone before, respectively, long press two headphones of the multi-function keys for about 3 seconds to wait for the

blue light flashes when the hand loose open, two ear-phones will automatically match, automatically connect the phone, the main machine unchanged.
2. Music player: open the phone music player for music playback, operate the player by the phone, pause playback, volume size, up and down song, headset operable to play pause when the phone calls, music will automatically stop.
3. Then call: when the phone connected to the phone when the headset will broadcast the caller ID, then press the host multi-function keys, electricity when connected, when using both headphones, only the main headphones have sound. After the call is over, press the main button again and the phone hangs up.
4. refused to answer: When the connected phone has a phone call, the main the headset will broadcast the call umber, then press the host multi-function keys about 3 seconds, automatically hang up.
5. Before the song:Press two times forward one song.
6. Voice prompt: headset with voice prompts (boot,Shut-down, connection success) will have voice broadcast, when the phone has when the phone is in, the headset will auto-

matically broadcast the caller ID.
7. Charge: a. Charge the charging box: Use the micro USB cable and insert the micro USB port of the charging box. During the charging process, the red light is on and the charging box indicator goes out when the battery is full.
B. Charge the headset: the headset into the charging box, headset indicator light red light. When the headset is full, the headset indicator light blue light, when the two headphones are full of power, the indicator goes off.
8. Equipment configuration: a pair of Bluetooth headset, a charge box, a manual, micro USB charging line one, ear
9. Tips: headphones to support left and right ear wear.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.